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Po celou dobu vím, že se obracím na svého Otce, který je na nebesích, který má po své pravici svého Syna
Ježíše Krista, našeho Spasitele, který je naším obhájcem, naším prostředníkem, který se za nás nepřestává
přimlouvat onou mocnou modlitbou, která má právo být vyslyšena a která je ve skutečnosti vždy
vyslyšena, pokud jí neklademe do cesty žádnou překážku.

EVANGELIUM LIVE: Mk 1,14-20
Obraťte se a věřte evangeliu.

Toto evangelium má v sobě pro mě osobně ohromnou moc. Vypovídá o tom, jak Kristus
mocně přitahuje lidi k sobě. Koho potkal, ten šel za ním. Rybáři, lidé bez vzdělání, okamžitě
zanechali všeho a šli bez bázně za ním. Jak inspirující je to i pro nás v dnešní době.

Společná modlitba
oblátské rodiny, v níž se setkávají
a propojují všichni její členové.
Každou 3. neděli v měsíci.
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Sv. Evžen de Mazenod v dopise otci Tempierovi, 1832
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Bůh koná i v dnešní době. A já to na sobě mocně
poznal asi před čtyřmi měsíci. Leželi jsme v nemocnici
po porodu a Lucie, moje žena, měla ileus. Měla strašné
bolesti břicha. Nemohli jste se jí břicha pro bolest ani
dotknout. Bála se, že bude muset na operaci střev. Ale
napadlo nás, zkusit se pomodlit za uzdravení. Položil
jsem ruce Lucii na břicho a začal se modlit, aby nemoc
z jejího těla odešla. V autoritě Ježíše Krista. Tak jako     
v dnešním evangeliu: “Obraťte se a věřte evangeliu”.     
S plnou vírou, že on je lékem a on to dokáže vyřešit.
Prohlašovali jsme Krista za jediného vládce nad jejím
tělem. Jemu jsme vše svěřili. Šli jsme za ním ve víře.     
A víte, co se stalo? V noci se ta střeva uvolnila. Ráno
přišel primář chirurgie, že jdeme operovat. A Lucie
vysmátá ležela na posteli a hlásila: “Pane doktore, mě už
břicho nebolí, v noci se to uvolnilo”. A doktor
nechápal… Říkal, že to není možné. Ano, je to možné.
Je tak jednoduché po téhle zkušenosti všechno svěřovat
do jeho rukou.



Mk 1,14-20

Když byl Jan (Křtitel) uvězněn, přišel Ježíš do Galileje a hlásal tam
Boží evangelium: "Naplnil se čas a přiblížilo se Boží království.
Obraťte se a věřte evangeliu!" Když šel podél Galilejského moře,
uviděl Šimona a jeho bratra Ondřeje, jak loví v moři; byli totiž
rybáři. Ježíš jim řekl: "Pojďte za mnou, a udělám z vás rybáře lidí!"
Ihned nechali sítě a následovali ho. Když popošel o něco dále,
uviděl Zebedeova syna Jakuba a jeho bratra Jana, jak na lodi
spravují sítě; a hned je povolal. Zanechali svého otce Zebedea         
s pomocníky na lodi a odešli za ním.


